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Darłowo, dnia 14 października 2015 roku 
BR.0002.11.2015 
 
 
 

Protokół Nr XIV/2015 
z XIV Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 14 października 2015 roku 
pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1235. 
 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz był nieobecny na sesji, usprawiedliwiony. 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XIV sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 14 października 
2015 roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pan Włodzimierz Błaszczak – Zastępca Wójta Gminy Darłowo; 
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny; 
Pani Ewa Szymczak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie; 
Pan Stanisław Benkowski – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej                         
w Dąbkach; 
Pan Jan Krawczuk – Wicestarosta Sławieński; 
Pani Kinga Fraszko – Komendant Straży Gminnej;  
Pan podkom. Andrzej Kamoda – Komendant Komisariatu Policji w Darłowie; 
Pan Mieczysław Siwiec – Redaktor Obserwatora Lokalnego; 
Mieszkańcy Gminy Darłowo; 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych, głosując: 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Ad. 1.3.  
Ustalenie  porządku obrad. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz                
z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XIV Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że co najmniej na siedem dni przed planowaną 
sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  
projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa. Druk Nr 26/2015XIV 
/Wniosek Wójta o wprowadzenie uchwał do porządku obrad stanowią załączniki Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze wnioski do porządku obrad. 
Innych wniosków do porządku obrad nie było.  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji kolejnego projektu uchwały.  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa                         
Druk Nr 26/2015XIV było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco:  
 
1. Sprawy organizacyjne: 
1.1. Otwarcie obrad. 
1.2. Stwierdzenie kworum. 
1.3. Ustalenie porządku obrad.  
1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 29 czerwca 2015 roku z X sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo. 
1.5. Przyjęcie protokołu z dnia 14 lipca 2015 roku z XI sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo. 
1.6. Przyjęcie protokołu z dnia 7 sierpnia 2015 roku z XII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo.  
1.7. Przyjęcie protokołu z dnia 4 września 2015 roku z XIII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo. 
2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem aktualnej 

sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży działek za I półrocze 2115 roku.  
4. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między sesjami. 
5. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na X sesji Rady Gminy Darłowo oraz w okresie 

między sesjami.                                    
7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami.  
8. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych.    
9. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach.                

Druk Nr 1/2015XIV 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. Druk Nr 2/2015XIV 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XXVII/371/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 sierpnia 2009 roku w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Darłowo do 
tworzącego się Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą: Darłowska Lokalna Grupa 
Rybacka. Druk Nr 3/2015XIV 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Darłowo (dotyczy dziełek nr 199/1, 199/2, 201/1, 201/2, 204/1, 204/2, 208/2, 211/2, 213/1, 
213/2, 215/1, 215/2 w obrębie Dąbki, oraz działki nr 136/1 w obrębie Krupy). Druk Nr 4/2015XIV 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 88/29 w obrębie Dąbki). Druk Nr 5/2015XIV 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Darłowo (dot. części działek nr  83/1, 25/1, 157/5 w obrębie Kowalewice; działek nr 164/3, 
605/10, 605/1 w obrębie Cisowo; części działki nr 76/2 w obrębie Wicie; części działki nr 124/9                 
w obrębie Dąbki; części działki nr 156/1 w obrębie Domasławice; działki nr 279 w obrębie Sulimice; 
działki nr 379/3 w obrębie Jeżyce; działki nr 487/22 w obrębie Wiekowice; działek nr 203/1, 207/1, 
203/2, części 155/1 w obrębie Dobiesław; działki nr 81 w obrębie Porzecze; części działek nr 103/4, 
72, 222/2, 222/5 w obrębie Gleźnowo; działek nr 80/1, 310/1 w obrębie Stary Jarosław).  
Druk Nr 6/2015XIV 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność Skarbu Państwa (dot. zamiany 
działek nr 293 oraz po podziale nr 300/1 w obrębie Cisowo na działkę powstałą w wyniku podziału 
działki nr 280/2 w obrębie Cisowo). Druk Nr 7/2015XIV 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X.79.2015 Rady Gminy Darłowo                  
z dnia 29 czerwca 2015 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 77 w obrębie Sińczyca). Druk Nr 8/2015XIV 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia ruchomości przez Gminę Darłowo (dot. ruchomości 
w obrębie Dąbki). Druk Nr 9/2015XIV 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 72 w obrębie Gleźnowo). Druk Nr 10/2015XIV 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 124/84 w obrębie Wicie). Druk Nr 11/2015XIV 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 124/83 w obrębie Wicie). Druk Nr 12/2015XIV 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 124/89 w obrębie Wicie). Druk Nr 13/2015XIV 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 124/56 w obrębie Wicie). Druk Nr 14/2015XIV 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 175/1 w obrębie Dąbki). Druk Nr 15/2015XIV 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 112/9 w obrębie Dąbki). Druk Nr 16/2015XIV 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 112/28 w obrębie Dąbki). Druk Nr 17/2015XIV 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 202/1 w obrębie Sulimice). Druk Nr 18/2015XIV 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 194/1 w obrębie Dąbki). Druk Nr 19/2015XIV 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. działki nr 196/2 w obrębie Dąbki). Druk Nr 20/2015XIV 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod 
nazwą Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu przekształcenia w jednoosobową 
spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością praz powierzenia spółce wykonywania zadań własnych 
Gminy Darłowo. Druk Nr 21/2015XIV 
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31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok.  
Druk Nr 22/2015XIV 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2015-2020. Druk Nr 23/2015XIV 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo 
oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za                     
I półrocze 2015 roku. Druk Nr 24/2015XIV 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. Druk Nr 25/2015XIV 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wezwania do usunięcia naruszenia prawa.  
Druk Nr 26/2015XIV 

36. Czas dla samorządu. 
37. Zamknięcie obrad.  
 
Za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji ze zmianami było:  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących.  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty ze zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 1.4. 
Przyjęcie protokołu z dnia 29 czerwca 2015 roku z X sesji VII kadencji Rady Gminy 
Darłowo.  
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 1.5. 
Przyjęcie protokołu z dnia 14 lipca 2015 roku z XI sesji VII kadencji Rady Gminy 
Darłowo.  
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 1.6. 
Przyjęcie protokołu z dnia 7 sierpnia 2015 roku z XII sesji VII kadencji Rady Gminy 
Darłowo.  
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 



Strona 5 z 33 
 

Ad. 1.7. 
Przyjęcie protokołu z dnia 4 września 2015 roku z XIII sesji VII kadencji Rady Gminy 
Darłowo.  
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad. 2.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie oraz 
aktualną sytuację finansową Gminy Darłowo. Pan Wójt powiedział, że ostatnia sesja 
zwyczajna była bardzo dawno, a w miedzy czasie były trzy sesje nadzwyczajne.  

 
W okresie między sesjami pan Wójt spotkał się z Panem Tomaszem Sobierajem 

Wicemarszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego w sprawie przebudowy drogi                     
nr 203. Pan Wójt powiedział, że gmina została poproszona do wzięcia udziału w przebudowie 
tej drogi, do wkładu finansowego. W wyniku negocjacji Gmina Darłowo podpisze 
porozumienie z Marszałkiem na dofinansowanie w kwocie 1,5 mln zł, do remontu drogi                  
nr 203, czyli do wykonania chodników i ścieżek pieszo-rowerowych. Pan wójt powiedział, że 
jest to bardzo ważne i również Radny pozytywnie się do tego przychylili uchwalając to                     
w Wieloletniej Prognozie Finansowej. W 2016 roku gmina dołoży milion złotych a w 2017 
roku pół miliona złotych. pan Wójt powiedział, że gmina nie będzie się od tego w jakiś 
sposób wymigiwać, tylko po prostu zapłaci, bo to jest w jej interesie, żeby połączyć te 
miejscowości ścieżką pieszo-rowerową, żeby te chodniki w tym pasie nadmorskim były 
zrobione.  

 
Pan Wójt powiedział, że w okresie miedzy sesjami był także w Warszawie na 

honorowym otwarciu Programu „Senior-WIGOR”, gdzie miał okazję spotkać się z Panią 
Premier Ewą Kopacz. Pan Wójt spotkał się również z Panem Januszem Piechocińskim 
Wicepremierem w sprawach bieżących Gminy Darłowo.  

 
W ostatnim czasie pan Wójt spotkał się z kierownikami jednostek organizacyjnych,               

w tym z Dyrektorami Szkół w sprawach bieżących.  
Pan Wójt wielokrotnie spotykał się również z radnymi.  
 
Pan Wójt spotkał się również z Panem Krzysztofem Frankensteinem Burmistrzem 

Sławna w sprawie wzajemnej promocji naszych regionów. Pan Wójt powiedział, że powiat 
sławieński to nie tylko miasto Darłowo i nie tylko Postomino. Pan Wójt powiedział, że Gmina 
Darłowo i miasto Sławno też chcą się wzajemnie wspierać w zakresie promocji. Pan Wójt 
powiedział, że tu taka wzajemna nić porozumienia została otwarta i myśli, że to w przyszłym 
roku zostanie wcielone.   

 
Pan Wójt powiedział, że było wiele spotkań, w tym Dożynki Gminne.  Pan Wójt 

bardzo serdecznie podziękował sołectwom za udział w przygotowaniach Dożynek Gminnych 
w Dobiesławiu. Pan Wójt powiedział, że wieńce i przygotowanie tych dożynek były na 
bardzo wysokim poziomie.  
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Pan Wójt powiedział, że spotkał się także z Dyrektorem Urzędu Morskiego w sprawie 
ochrony brzegów morskich – chodzi o Dąbkowice. Pan wójt spotkał się także ze 
Stowarzyszeniem Przyjaciół Dąbek, które aktywnie bierze udział w życiu tej miejscowości                
i także umawia się na spotkania z Dyrektorem Urzędu Morskiego i uczestniczy w tych 
rozmowach i zabiega o pozyskanie środków.    

 
Pan Wójt powiedział, że odbyło się szereg zebrań w naszych miejscowościach, i tam 

gdzie mógł uczestniczył. Zebrania dotyczyły określenia funduszu sołeckiego na przyszły rok. 
Pan Wójt powiedział, że jak zostanie przedstawienie uchwała budżetowa, to zrobią 

sobie takie zestawienie i spotkanie z Sołtysami i Radnymi na temat funkcjonowania funduszu 
sołeckiego i jego realizacji. Pan Wójt powiedział, że myśli, że w tym roku fundusz sołecki 
będzie w pełni zrealizowany, także dużo rzeczy zostanie dla miejscowości.  

 
Pan Wójt powiedział, że w ostatnim czasie a dokładnie 12 października br. było 

spotkanie organizowane odnośnie propozycji Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, w którym Gmina Darłowo też zamierza 
bardzo aktywnie uczestniczyć.  

W piątek w Szczecinie będzie miało miejsce spotkanie na temat Programu 
Operacyjnego „Zrównoważony Rozwój Sektora Rybołówstwa i Nadbrzeżnych Obszarów 
Rybackich 2007-2013”. Pan Wójt powiedział, że będzie uczestniczył w tej konferencji.  

 
Pan Wójt powiedział, że bierze udział w radzie Społecznej Szpitala Powiatowego. Pan 

Wójt jest również z komisji konkursowej na Dyrektora i parę wyjazdów było 
spowodowanych własne tymi zajęciami. Poza tym pan Wójt powiedział, że także jego 
nieobecność jest w dużej mirze spowodowana tym, że toczy się wobec działania wójta sześć 
spraw sądowych w sądzie pracy.  

 
Pan Wójt powiedział, że w okresie miedzy sesjami bardzo dużo umów było 

podpisanych na realizację zadań. Konkretnie było 21 umów. Z takich najważniejszych umów, 
to umowa z firmą Lift-Pol na budowę windy w Ośrodku Zdrowia. Ta firma wygrała przetarg    
i umowa została już podpisana. Pan Wójt powiedział, że również został ogłoszony przetarg na 
budowę kanalizacji tłcznej od miejscowości Krupy do miejscowości Wicie. Pan Wójt 
powiedział, że przetarg został zaskarżony i trzeba jeszcze troszeczkę poczekać na wyjaśnienie 
sytuacji.  Sprawa będzie rozpatrywana poza gminą. Pan Wójt powiedział, że myśli, że                          
w ciągu dwóch tygodni ta umowa zostanie podpisana i firma ruszy do pracy.  

 
Pan Wójt powiedział, że udało się pozyskać dofinansowanie na budynek biurowy na 

dzienny Dom Opieki „Senior-Wigor”. Przy tym Pan Wójt powiedział, że już też przetarg 
został rozstrzygnięty i firma już rozpoczęła prace. Pan wójt powiedział też, że powstało wiele 
palców zabaw i trochę dróg, które miedzy innymi ze środków funduszu sołeckiego i środków 
własnych gmina zrealizowała. Pan Wójt powiedział też, że jest realizowana rozbudowa sieci 
wodociągowej w Żukowie Morskim, w Jeżyczkach, w Rusku.  

 
Pan Wójt powiedział, że Sołtysi i radni dostali do skrzynek takie powiadomienia, że                       

w terminie 19 października br. odbędzie się w Urzędzie Gminy spotkanie konsultacyjne 
lokalnej strategii rozwoju Darłowskiej Lokalnej Grupy Rybackiej. Pan wójt powiedział, że 
myśli, że to jest ważne spotkanie i dlatego bardzo prosił zarówno sołtysów jak i radnych                   
o uczestnictwo w tym spotkaniu, ponieważ będzie ono dotyczyło przyszłości pozyskiwanych 
środków na naszym terenie.  
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Pan Wójt powiedział także, że dzisiaj miało się odbyć spotkanie w Urzędzie Miejskim 
odnośnie zdrowia w mieście – ale na skutek, że mamy sesję, która została wcześniej 
ogłoszona – zostało przełożone.  Pan wójt powiedział, że to spotkanie odbędzie się w nowym 
terminie w dniu 21 października br. tj. w środę o godzinie 1000. Pan Wójt powiedział, że 
chciałby, aby w tym spotkaniu uczestniczyli także radni, bo to dotyczy problematyki miasta             
i gminy. pan wójt skierował zaproszenie również do Sołtysów. Spotkanie odbędzie się               
o godzinie 10.00 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Darłowie. spotkanie dotyczy 
problematyki zdrowia mieszkańców miasta i Gminy.  

 
Kondycja finansowa Gminy na dzień 13 października 2015 roku: 
Pan Wójt powiedział, że mamy plus, że mamy ponad cztery i pół miliona złotych na 

koncie na rachunku bieżącym a do tego mamy do wykorzystania dwa miliony kredytu 
odnawialnego na rachunku. W sumie do dyspozycji mamy ponad sześć i pół miliona złotych.  
Pan wójt powiedział, że zbliża się piętnasty, więc wkrótce wpłyną podatki od osób prawnych, 
dlatego ten stan konta jeszcze się poprawi. Pan Wójt powiedział, że cieszy się, że w tym roku 
Gmina jest cały czas na plusie i nie musimy bankowi płacić odsetek. Przy tym pan Wójt 
powiedział, że mamy jeszcze do pokrycia bardzo duże kwoty, np. półtora miliona złotych 
zapłacimy za kanalizację Wicie-Krupy, za wykonanie windy prawie pół miliona złotych,  
spłatę rat i kredytów siedemset tysięcy, realizacje zadania „Senior-Wigor” czterysta 
pięćdziesiąt osiem tysięcy. pan Wójt powiedział, że ponieważ zepsuł się piec w Bobolinie, 
dlatego będzie wymieniany na piec gazowy, co niestety będzie inwestycją kosztowną, ale 
potrzebną. Kosztuje to sto czterdzieści złotych. Pan Wójt powiedział, że wydatków mamy 
sporo, ale wykonujemy plan budżetowy i wszystko jest w porządku i sytuacja Gminy nie jest 
tutaj w jakiś sposób naruszona.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
/aktualna sytuacja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży działek za I półrocze 2015 roku. 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił informację w sprawie sprzedaży 
działek za pierwsze półrocze 2015 roku, oraz informację dotyczącą przekształcenia 
użytkowania wieczystego na własność za pierwsze półrocze 2015 roku. Ponadto pan Wójt 
przedstawił informację o nabytych przez Gminę Darłowo działkach w pierwszym półroczu 
2015 roku. 
/Zestawienia dotyczące sprzedaży, przekształcenia i nabycia nieruchomości w pierwszym półroczu 2015 roku 
stanowią załączniki nr 8, 9 i 10 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 4.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że wszystkie uchwały, które były 
podjęte na ostatniej sesji są realizowane i nie było żadnych uchybień wskazanych ze strony 
nadzoru. Pan Wójt powiedział, że wszystkie uchwały są w trakcie realizacji.  
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.5. 
Interpelacje Radnych.  
Pan Grzegorz Hejno zapytał czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Interpelacji nikt nie zgłosił.   
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 6.  
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na X Sesji Rady Gminy Darłowo oraz   
w okresie między sesjami.  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że był bardzo długi okres 
urlopowy, zatem część radnych i sołtysów nie dostała na czas odpowiedzi, chociaż są one 
realizowane.  
/Sprawozdanie z realizacji interpelacji i wniosków stanowi załącznik nr 11 i 12 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 7.  
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie                       
z  działalności w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 8.  
Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informację z analizy 
oświadczeń majątkowych.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 9.  
TRYBUNA OBYWATELSKA. 
W tym punkcie głos zabrali: 

 
Pan Jan Górski mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział, że ten początek sesji był 

dla niego szczególny. (przed sesją odbyło się mianowanie nauczycieli) Pan Jan Górski 
powiedział, że było mianowanie nauczycieli w naszej gminie, a problem oświaty nadal 
szczególnie mu leży na sercu, dlatego obserwuje bystrze co się dzieje u nas w gminie, oraz                 
w sąsiednich gminach. Pan Jan Górski powiedział, że ślubowanie było doniosłym aktem i na 
przyszłość zaleca podczas ślubowania stać. Mówca powiedział, że w dalszej części swojej 
wypowiedzi chce powiedzieć dlaczego jest sytuacja, ze my mamy co raz więcej nauczycieli               
o co raz wyższej doskonałości zawodowej a dlaczego efektem końcowym w naszej gminie 
jest to, że nauczyciel Matecki uczy od podstaw, dlaczego mamy wybitnych lingwistów                      
i dzieci zdają nawet testy z tych języków i nie są w stanie nawet pięciu płynnych zdań 
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powiedzieć z obcokrajowcem. Mówca powiedział, że to jest dylemat – dylemat szerszy aż 
poza naszą  gminę. Mówca powiedział, że warto się nad tym pochylić. Pan Jan Górski 
powiedział, że miał nadzieję, że rozwinie się jakaś dyskusja z tymi nauczycielami. Mówca 
powiedział, że obawia się, że oni wyszli prze te drzwi z myślą jedną, otóż że znów będą 
uprawiać papirologię, żeby teraz zostać nauczycielem dyplomowanym. Mówca powiedział, 
że nasi nauczyciele skupiają się na tym, żeby uzyskiwać wyższy stopień doskonalenia 
zawodowego, który przekłada się na wyższe angaże związane z wynagrodzeniem. Pan Jan 
Górski powiedział, że to nie jest dobra droga. Pan Jan Górski powiedział, że dziękuje już 
panu Wójtowi, że ustabilizował już w miarę oświatę gminną, choć jest tu jeszcze wiele rzeczy 
do zrobienia.  

Druga sprawa, która szczególnie się rzuca panu Janowi Górskiemu jako działaczowi 
społecznemu w oczy to sprawa „czapki politycznej nad gminą”. Mówca powiedział, że 
jesteśmy w świecie, w którym jest to bardzo ważne. Pan Jan Górski powiedział, że dzisiaj pan 
Wójt powiedział o tym w jakich spotkaniach brał udział. Mówca powiedział, że też w tych 
spotkaniach brał udział. Pan Jan Górski powiedział, że z niepokojem chce przekazać pewien 
sygnał, mianowicie, że od 2009 roku odbywa się w Dąbkach ogromnym wysiłkiem działaczy 
społecznych odbywa się w Dąbkach duża konferencja dotycząca dalszego rozwoje przestrzeni 
morskiej na naszej ziemi. Na tej konferencji zapadają konkretne deklaracje, że oto przystań               
w Dąbkach pniemy do przodu. Pan Jan Górski podkreślił, że to jest oczywiście poza 
finansami Gminy, że to są pieniądze rządowe. Pan Jan Górski powiedział, że nagle wczoraj 
dowiadują się wszyscy, że port w Darłowie, który pochłonął dziesiątki milionów w nagrodę 
otrzyma jeszcze promenadę pomiędzy Apollo a końcem Darłówka, natomiast zapuszczona 
przystań w Dąbkach w dalszym ciągu jest na takim etapie – nie wiadomo jakim tak do końca. 
mówca powiedział do Pana Wójta, że ma nadzieję, że te rozmowy były szczere, że to nie była 
gra, że to nie były uśmiechy zbędne pomiędzy nimi a Dyrektorem Urzędu Morskiego                      
w Słupsku.   

Pan Jan Górski kończąc swoją wypowiedź powiedział, że tych wątków jest naprawdę 
wiele, i chciałby wyczulić radnych Rady Gminy Darłowo tej kadencji, że są rzeczy, które są 
w naszych możliwościach do usprawnienia, jak na przykład oświata, ale i są rzeczy, które 
wykraczają poza nasze możliwości.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo odnośnie nauczycieli powiedział, 

że bardzo się cieszy, że nasi nauczyciele podnoszą kwalifikacje. Pan Wójt powiedział, żeby 
nie oszukiwać się, że robią to też dla dzieci, bo mamy tu stabilność, że są jednak bardziej 
wykwalifikowani nauczyciele, a z drugiej strony robią to dla pieniędzy bo nauczyciel 
mianowany dostaje inną gratyfikację, ale taka jest nasza wola, bo oczywiście, to my 
podajemy, my awansujemy i my dajemy im możliwość podnoszenia kwalifikacji. Odnośnie 
dzieci, że się nie uczą, pan Wójt powiedział, że niestety duża rola jest też rodziców, bo 
niestety nauczyciel nie nauczy też w szkole wszystkiego, a z kolei my rodziców już nie 
nauczymy, że trzeba dużo pracować. Tak ta nauka jest skoncentrowana. Pan Wójt powiedział, 
że widzi po swoich dzieciach, że praktycznie co dziennie wymagają od najmłodszych lat 
pracy z dziećmi. Pan Wójt powiedział, że sobie nie przypomina, żeby jego rodzice z nim 
siedzieli. Pan Wójt powiedział, że cieszy się, że nauczyciele podnoszą kwalifikacje, że 
szkolnictwo się uspokoiło. W oświacie będą też przed nami trudne decyzje będą, zresztą 
nigdy tak nie było słodko i sielankowo. Pan Wójt powiedział, że myśli, że już w niedługim 
czasie będą takie uchwały dotyczące wydatków z naszej Gminy też podejmowane.  

Odnośnie Urzędu Morskiego pan Wójt powiedział, że musi się tu z Panem Janem 
zgodzić, bo wiele razy zabiegamy do Urzędu Morskiego, gdzie rozmawiamy z panem 
Dyrektorem i te rozmowy dobrze wyglądają, jest wiele zapewnień, no ale niestety Gmina 
Darłowo jest tutaj jakby opuszczona przez Urząd Morski. Pan Wójt powiedział, że jest 
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wdzięczny, że Urząd Morski pomógł nam, że cokolwiek robił, że nawiózł piach, który później 
zabrał sztorm, no ale niestety taka jest przyroda. Pan Wójt powiedział, że na ostatnim 
spotkaniu Pan Dyrektor Urzędu Morskiego też zapewniał, że jednak ten piach nawiezie do 
tego Wicia i trzyma go za słowo, że przy następnym sezonie jednak ta plaża się powiększy. 
Pan Wójt powiedział, że jednak patrząc na doniesienia, że w Ustroniu się coś robi, że                          
w Darłowie się coś robi, to też by chciał usłyszeć, że w gminie Darłowo też coś Urząd Morski 
robi konkretnego. Pan Wójt powiedział, że za tą pomoc, którą mamy i tak dziękuje, ale też 
liczy na to, że wkrótce się to zmieni.  

 
Pan Jan Krawczuk Wicestarosta Sławieński powiedział o kontrakcie 

samorządowym. Pan Jan Krawczuk powiedział, że kontrakt samorządowy mają wkrótce 
finalizować, bo ma być podpisany do końca października, ale już jak gdyby pewne prace 
końcowe z Urzędem marszałkowskim trwają. Mówca powiedział, że tutaj chciał podziękować 
właśnie za aktywność naszej Gminie Darłowo. pozostałe samorządy naszego powiatu też 
zachęcał, żeby w tym uczestniczyły. Mówca powiedział, że dzisiaj jest tutaj w zupełnie innej 
roli. Pan Jan Krawczuk powiedział, żeby wszyscy mieli tego świadomość, że w tamtym 
okresie minionym straciliśmy dziesiątki milionów złotych, kiedy on był tam, kiedy 
praktycznie wszystkie finanse przez nich tam się przetaczały i można było tą gminę zupełnie 
na innym poziomie usytuować. pandan Krawczuk pogratulował serdecznie dzisiaj wszystkim 
radnym Rady Gminy Darłowo tutaj obecnym, że pewna stabilizacja finansów jest. Mówca 
powiedział, że od tego się zaczyna i to jest najważniejsze i trzeba być aktywnym. Mówca 
powiedział także, że jakie środki pomocowe, cokolwiek to ta projekcja finansów Unii 
Europejskiej na lata 2014-2020 jeszcze pozwoli nam. Tutaj mówca życzył kreatywności                     
i aktywności.  Mówca podziękował także panu Wójtowi i jego współpracownikom za to, że 
aktywnie uczestniczą w kontrakcie samorządowym i te pieniądze będą w jakiś sposób 
racjonalnie wydawać.  

Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  

 
 
Ad.10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej                         
w Domasławicach. Druk Nr 1/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem.  
 
Radna Justyna Osses Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej przedstawiła 
pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej w Domasławicach. 
/Uchwała Nr XIV.97.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej                                   
w Domasławicach stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo.  
Druk Nr 2/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.98.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 18 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo ogłosił dziesięciominutową 
przerwę.  
 
(Radny Łukasz Robak opuścił obrady sesji) 
 
Po przerwie obecnych było 13 radnych, co stanowi prawomocność obrad.   
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Ad.12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/371/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 sierpnia 2009 roku w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy 
Darłowo do tworzącego się Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą: 
Darłowska Lokalna Grupa Rybacka. Druk Nr 3/2015XIV 
/Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/371/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 14 sierpnia 2009 roku 
w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Darłowo do tworzącego się Stowarzyszenia – Lokalna Grupa 
Rybacka pod nazwą: Darłowska Lokalna Grupa Rybacka stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVII/371/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 
14 sierpnia 2009 roku w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Darłowo do 
tworzącego się Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą: Darłowska 
Lokalna Grupa Rybacka. 
/Uchwała Nr XIV.99.2015 Rady Gminy Darłowo zmieniająca uchwałę Nr XXVII/371/2009 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 14 sierpnia 2009 roku w sprawie deklaracji przystąpienia Gminy Darłowo do tworzącego się 
Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą: Darłowska Lokalna Grupa Rybacka stanowi załącznik nr 
20 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo (dotyczy dziełek nr 199/1, 199/2, 201/1, 201/2, 
204/1, 204/2, 208/2, 211/2, 213/1, 213/2, 215/1, 215/2 w obrębie Dąbki, oraz działki nr 136/1 
w obrębie Krupy). Druk Nr 4/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                 
z uzasadnieniem.  

Pan Wójt przedstawił także autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zmianie 
w § 1 okresu dzierżawy do 30 września 2019 roku oraz wykreśleniu punktu 13) czyli 
dzierżawy działki nr 136/1 w obrębie Krup. Ta dzierżawa jest w kompetencji wójta a nie rady. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym  
podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.100.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 88/29 w obrębie Dąbki). Druk Nr 5/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                
z uzasadnieniem. 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 

Radny Pan Michał Górski zapytał Pana Wójta na czym będzie polegać 
uporządkowanie tego terenu w następnym sezonie, czy to będzie wyrównanie terenu, czy 
postawienie ławek czy coś innego?  

Wójt Pan Radosław Głażewski odpowiedział, że odnośnie uporządkowania, to nie 
znaczy, że zaraz w tej chwili coś powstanie. Pan Wójt powiedział, że jest taka wola, żeby 
jednak pomimo tych działających rowerków, bo jest tam po prostu ciasno a zmienia się w 
planie tą działkę na ciąg pieszych a także jest możliwość być może zamiany – bo są osoby 
zainteresowane – na działkę drogową, o którą od wielu lat Gmina zabiegała miedzy Dukatem 
a rondem, o uporządkowanie tej działki i być może ta zamiana będzie. Pan Wójt powiedział, 
że nie ma nic przeciwko temu żeby tam powstał plac zabaw, czy kiedyś w przyszłości 
restauracja. Pan Wójt powiedział, że nie możemy ciągle wynajmować pod rowerki. Pan Wójt 
powiedział, że może być nawet pusto ale będzie wyglądało estetycznie.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
12 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym  
nie podjęła uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo (dot. części działek nr  83/1, 25/1, 157/5 w obrębie 
Kowalewice; działek nr 164/3, 605/10, 605/1 w obrębie Cisowo; części działki nr 76/2                       
w obrębie Wicie; części działki nr 124/9 w obrębie Dąbki; części działki nr 156/1 w obrębie 
Domasławice; działki nr 279 w obrębie Sulimice; działki nr 379/3 w obrębie Jeżyce; działki 
nr 487/22 w obrębie Wiekowice; działek nr 203/1, 207/1, 203/2, części 155/1 w obrębie 
Dobiesław; działki nr 81 w obrębie Porzecze; części działek nr 103/4, 72, 222/2, 222/5                     
w obrębie Gleźnowo; działek nr 80/1, 310/1 w obrębie Stary Jarosław). Druk Nr 6/2015IX 
/Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. Pan Wójt przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. Pan Wójt 
wykreślił punkty: 13), 20) i 21) w projekcie uchwały, a w pozostałych punktach zgłosił 
zmiany. Bez zmian zostały tylko punkty 10), 17) i 22) z projektu uchwały przed 
autopoprawką.  

Po autopoprawce § 1. projektu uchwały brzmi następująco:  
„§ 1. Wyraża się zgodę na wydzierżawienie, dotychczasowym dzierżawcom nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo, oznaczonych następującymi numerami 
geodezyjnymi:  
1) część 83/1 o powierzchni 0,50 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Kowalewice na 

okres do 30 września 2018 oku. 
2) część 25/1 o powierzchni 3,69 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Kowalewice na 

okres do 30 września 2018 roku, 
3) część 157/5 o powierzchni 0,10 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Kowalewice na 

okres do 30 września 2018 roku, 
4) 164/3 o powierzchni 1,28 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Cisowo na okres do 30 

września 2018 roku, 
5) 605/10 o powierzchni 0,2626 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Cisowo na okres do 

30 września 2018 roku, 
6) 605/1 o powierzchni 0,3804 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Cisowo na okres do 

30 września 2018 roku, 
7) część 76/2 o powierzchni 0,84 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Wicie na okres do 

30 września 2016 roku, 
8) część 124/9 o powierzchni 0,05 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Dąbki na okres do 

30 września 2018 roku, 
9)  część 156/1 o powierzchni 2,80 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Domasławice na 

okres do 30 września 2018 roku, 
10) 279 o powierzchni 2,35 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Sulimice na okres do 30 

września 2018 roku, 
11) 379/3 o powierzchni 0,59 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Jeżyce na okres do 30 

września 2018 roku, 
12) 487/22 o powierzchni 0,0349 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Wiekowice na okres 

do 30 września 2018 roku, 
13) 207/1 o powierzchni 0,12 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Dobiesław na okres do 

30 września 2018 roku, 
14) 203/2 o powierzchni 0,42 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Dobiesław na okres do 

30 września 2018 roku, 
15) część 155/1 o powierzchni 0,10 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Dobiesław na 

okres do 30 września 2018 roku, 
16) 81 o powierzchni 1,42 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Porzecze na okres do 30 

września 2018 roku, 
17) część 103/4 o powierzchni 2,50 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Gleźnowo na 

okres do 30 września 2018 roku, 
18) część 72 o powierzchni 0,27 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Gleźnowo na okres 

do 30 września 2016 roku, 
19) 80/1 o powierzchni 0,18 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Stary Jarosław na okres 

do 30 września 2024 roku,  
20) 310/1 o powierzchni 2,67 ha, położonej w obrębie ewidencyjnym Stary Jarosław na okres 

do 30 września 2018 roku.” 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały w zakresie nieruchomości położonych na terenie 
Uzdrowiska.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrał: 
Radny Pan Wiesław Moskwa powiedział, że nie będzie brał udziału w głosowaniu ponieważ 
jedna z działek dotyczy jego brata.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.101.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność 
Skarbu Państwa (dot. zamiany działek nr 293 oraz po podziale nr 300/1 w obrębie Cisowo 
na działkę powstałą w wyniku podziału działki nr 280/2 w obrębie Cisowo).  
Druk Nr 7/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Darłowo na 
nieruchomość gruntową stanowiącą własność Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 



Strona 17 z 33 
 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność Skarbu Państwa. 
/Uchwała Nr XIV.102.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 
27 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.17.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X.79.2015 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 29 czerwca 2015 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 77 w obrębie Sińczyca). Druk Nr 8/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X.79.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 29 czerwca 2015 roku       
w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 

 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr X.79.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 
29 czerwca 2015 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
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/Uchwała Nr XIV.103.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały nr X.79.2015 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 29 czerwca 2015 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia ruchomości przez Gminę Darłowo 
(dotyczy ruchomości w obrębie Dąbki). Druk Nr 9/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie nabycia ruchomości przez Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem i autopoprawką.  

Po autopoprawce § 3. otrzymuje brzmienie: „Upoważnia się Wójta Gminy Darłowo do 
nabycia w drodze licytacji  ruchomości, o których mowa w § 1 za cenę nabycia, która nie 
może przekroczyć kwoty 244.000,00 zł brutto /słownie: dwieście czterdzieści cztery tysiące 
złotych brutto/. „ 

Po autopoprawce § 4. otrzymuje brzmienie: „Należności związane z nabyciem 
ruchomości zostaną zapłacone z dochodów własnych Gminy.”  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie nabycia ruchomości przez Gminę Darłowo.  
/Uchwała Nr XIV.104.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie nabycia ruchomości przez Gminę Darłowo 
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 72 w obrębie Gleźnowo). Druk Nr 10/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem.  

 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.105.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.20.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/84 w obrębie Wicie). Druk Nr 11/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
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Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
/ Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.21.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/83 w obrębie Wicie). Druk Nr 12/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 



Strona 21 z 33 
 

Ad.22.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/89 w obrębie Wicie). Druk Nr 13/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.23.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 124/56 w obrębie Wicie). Druk Nr 14/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.24.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 175/1 w obrębie Dąbki). Druk Nr 15/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.25.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 112/9 w obrębie Dąbki). Druk Nr 16/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.26.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 112/28 w obrębie Dąbki). Druk Nr 17/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
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Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.27.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 202/1 w obrębie Sulimice). Druk Nr 18/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głosie wstrzymującym  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.106.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.28.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 194/1 w obrębie Dąbki). Druk Nr 19/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.29.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 196/2 w obrębie Dąbki). Druk Nr 20/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił negatywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił negatywną opinię dotyczącą 
projektu uchwały.  
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Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił negatywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.30.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu 
budżetowego pod nazwą Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu 
przekształcenia w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością oraz 
powierzenia spółce wykonywania zadań własnych Gminy Darłowo. Druk Nr 21/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu przekształcenia w jednoosobową spółkę z ograniczoną 
odpowiedzialnością oraz powierzenia spółce wykonywania zadań własnych Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem i autopoprawką. Pan Wójt powiedział, że bardzo dużo osób chce, żeby 
nazwa GZUP pozostała.  

Po autopoprawce § 1. ustęp 1. otrzymuje brzmienie: „Likwiduje się samorządowy 
zakład budżetowy pod nazwą Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu 
zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą „Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” z siedzibą w Krupach”.  

Po autopoprawce § 1. ustęp 2. otrzymuje brzmienie: „Spółka „Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w Krupach 
kontynuować będzie działalność samorządowego zakładu budżetowego  Gminny Zakład 
Użyteczności Publicznej w Dąbkach.”  

Po autopoprawce § 2. ustęp 2. otrzymuje brzmienie: „Likwidacja samorządowego 
zakładu budżetowego Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach nastąpi z dniem 
rozpoczęcia działalności przez spółkę „Gminny Zakład Użyteczności Publicznej spółka                 
z ograniczoną odpowiedzialnością w Krupach.”  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą 
Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu przekształcenia                               
w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością oraz powierzenia spółce 
wykonywania zadań własnych Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.107.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego 
pod nazwą Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Dąbkach w celu przekształcenia w jednoosobową spółkę 
z ograniczoną odpowiedzialnością oraz powierzenia spółce wykonywania zadań własnych Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad.31.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 
rok. Druk Nr 22/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok stanowi załącznik nr 47 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem i autopoprawką. Druk Nr 22A/2015XIV 

/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok stanowi 
załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 



Strona 28 z 33 
 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny pan Michał Górski powiedział, że oczywiście ubolewa nad tym, że zaplanowane 
zadanie inwestycyjne drogowe i oświetleniowe w Dąbkach nie zostało zrealizowane lecz 
zakup działki borowinowej jest priorytetem, za co też bierze odpowiedzialność i będzie 
głosował za tą uchwałą. 
 
Wójt pan Radosław Głażewski powiedział, że sytuacja z działką borowinową skomplikowała 
się troszeczkę, bo my wygraliśmy przetarg, a Agencja nie zgodziła nam się na rozbicie na raty 
i w sumie jest cisza, nie wiadomo co się dzieje w Agencji Nieruchomości Rolnej. Pan Wójt 
powiedział, że z kolei w wyniku pewnych działań w Agencji, które jakby zaostrzyły tu pewne 
kontakty Gminy i Agencji spowodowane przejęciem nieruchomości i dalszym 
wydzierżawieniem spółce Farmer w Bukowie Morskim i w Pęciszewku. Pan Wójt 
powiedział, że jednak chciałby te zadania uregulować z Agencją, żeby być bez zobowiązań 
wobec Agencji, bo agencja jednak nie chce zbyt dużo gruntów – które są potrzebne 
mieszkańcom – przekazać. Pan Wójt powiedział, że nie ukrywa, że wraz z panią Sołtys                        
i panem Radnym i społeczeństwo Bukowa Morskiego domaga się w końcu tych działek. Pan 
Wójt powiedział, że popiera tą inicjatywę, bo wiele przestrzeni tej takiej użyteczności 
publicznej jest zagospodarowana na cele gospodarstwa, które nie dba o ten majątek,                         
a powinno się stać własnością Gminy. Pan Wójt powiedział, że od wielu lat gmina się stara                  
i tu nie ma dobrej woli ze strony agencji. Pan Wójt powiedział, że powinno to być na cele 
mieszkańców zarówno Pęciszewka jak i Bukowa Morskiego.  
 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok. 
/Uchwała Nr XIV.108.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok 
stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.32.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2015-2020. Druk Nr 23/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2015-2020 
stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem i autopoprawką.  
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na 
2015 rok stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu, ponieważ jest na jednym druku z autopoprawką do 
zmian w budżecie/ 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z autopoprawką: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2015-2020. 
/Uchwała Nr XIV.109.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2015-2020 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.33.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2015 roku. Druk Nr 24/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, informacji                
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2015 roku stanowi załącznik nr 52 do 
niniejszego protokołu/ 
/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
oraz planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2015 roku stanowi załącznik nr 53 do 
niniejszego protokołu/  
/Informacja Wójta Gminy Darłowo z wykonania planów finansowych Jednostek Budżetowych Gminy Darłowo 
oraz Zakładu Budżetowego za I półrocze 2015 roku stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił uchwałę Nr C.368.Z.2015 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 18 września 2015 
roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Darłowo informacji                      
o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2015 roku oraz o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej.  
/Uchwała Nr C.368.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia                       
18 września 2015 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Darłowo informacji                      
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o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2015 roku oraz o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za I półrocze 2015 roku. 
/Uchwała Nr XIV.110.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2015 roku 
stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.34.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu 
usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy 
Darłowo. Druk Nr 25/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 października 
2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest wraz                               
z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                   

z uzasadnieniem.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Dariusz Bańczewski Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik  Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr XIV.111.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 58 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.35.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 
Druk Nr 26/2015XIV 
/Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa stanowi załącznik nr 59 do niniejszego 
protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                       
z uzasadnieniem.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że nie uwzględnia 
się wniesionego wezwania do usunięcia naruszenia prawa.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że był przeciwny tej uchwale i dlatego jest zdania, 
że głosuje się albo za albo przeciw i dlatego prosi o wyrozumiałość i powstrzyma się od 
głosu.  
 
Radny pan Michał Górski powiedział, że wniosek w sprawie naruszenia prawa jest zawsze 
kontrowersyjny, natomiast doskonale pamięta sesję na której rada głosowała nad ta uchwałą. 
Pan Michał Górski powiedział, że uchwała w żaden sposób nie narusza nikomu prowadzenia 
działalności gospodarczej.  
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, która nie uwzględnia wniesionego wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
10 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
3 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa.  
/Uchwała Nr XIV.112.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa stanowi 
załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
             
 
 
Ad.36.  
Czas dla samorządu. 

W tym punkcie głos zabrali: 
Radny pan Henryk Ignatowicz powiedział, że chciałby pochwalić inicjatywę pani 

Krystyny Krassowskiej Sołtys Dobiesławia, która wystąpiła z protestem. Pan Henryk 
Ignatowicz powiedział, że jest to forma przypomnienia powiatowi o tym ,że są zaniedbywane 
nasze drogi powiatowe. Mówca powiedział, że sam tez włączył się do tej akcji i zbierają 
podpisy, bo chodzi o drogę od Jeżyczek do Dobiesławia. Mówca powiedział, że drogi zostały 
zniszczone przez pojazdy wożące jakąś tam ziemię pod wiatraki. Pan Henryk Ignatowicz 
powiedział, że o tej inicjatywie informowali już pana Wicestarostę. Mówca powiedział, że 
pan Wójt też jest przychylny. Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że chcieliby pojechać do 
powiatu na sesję, dlatego chcieliby z panią sołtys poprosić Państwa Radnych tu o podpisanie 
się pod tą inicjatywą.  

 
Pani Krystyna Krassowska Sołtys Sołectwa Dobiesław powiedziała, że droga, o która 

się upominają została wybudowana wieki całe temu. Mówczyni powiedziała, że cały asfalt 
położył im ustrój komunistyczny, natomiast demokracja przyniosła im ruinę. Pani Sołtys 
powiedziała, że nie jest to bez kozery, że o tą drogę się upominają ponieważ ostatnia wiosna 
pokazała, że tej drogi już się nie da łatać, ponieważ ta droga już się składa z samych łat. 
Mówczyni powiedziała, że już jej nie łata się tylko łata się wielkie wyrwy, natomiast te dziury 
zostają. Mówczyni powiedziała, że byłaby bardzo wdzięczna jeśli państwo radni i  Wójt poprą 
tą inicjatywę. Tą drogą wszyscy jeżdżą do pracy, dzieci jeżdżą do szkoły i ta droga jest 
niezbędna.  

Nikt więcej głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 37.  
Zakończenie sesji. 

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XIV sesji VII kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1235 w dniu 14 października 2015 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/ 
 

 
Obradom przewodniczył: 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 

Sekretarz obrad
Grzegorz Hejno 

:  
Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Michał Górski  
 
 
 
 
 
Iwona Kowalska  
Protokół sporządziła: 

Kierownik 
Biura Rady 
 


